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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1600 Regionala flygplatser och säkra resor 

Den 12 juni höll infrastrukturministern en pressträff för att informera om säkra 
resor under sommaren med anledning av coronapandemin. Med på pressträffen 
fanns representanter från SJ, Svensk Kollektivtrafik och Svensk Sjöfart för att 
informera om hur transportbranschen ser på tryggt och säkert resande under 
sommaren.

Ett kollektivt trafikslag som saknades under pressträffen var dock flyget. Flyget 
är den transportbransch som drabbats hårdast under coronapandemin, och när 
resandet i landet nu sakta kommer igång är flyget viktigt för att hela Sverige 
ska hålla ihop.  

Jag vill med anledning av detta fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern och regeringen att inkludera flyget i framtida information från 
den samlade transportbranschen?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-17
Besvaras senast
2020-06-24 kl. 12.00


